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Gymnastik – formandens beretning 2015 
 

 

Heidi Sørensen valgte og gå af som formand efter mange år, hun gjorde et stort stykke arbejde for gymnastikken 

 - det vil vi give hende en stor tak for. 

 

Jane Pontoppidan valgte og træde ind som formand indtil alle tingene var faldet på plads, hun var en stor hjælp, 

da vi efter sommerferie sad 3 nye i udvalget, hele det gamle udvalg valgte og træde af efter mange års indsatsen i 

gymnastik, vi takker dem mange gange for alt det gode arbejde som de har gjort for gymnastik.  

 

Stefanie Petersen trådte ind som formand med Dorthe ved sin side. Lige nu er der 2 i udvalget som arbejde hårdt 

for gymnastikken, ønsket er og få flere ind i udvalget som vil være med til og gøre en kæmpe indsats for 

gymnastikken frem ad rettet. 

 

 2015 var et godt år med 175 medlemmer. Motionsgymnastikken kører på skinner med Jane Faurbye som 

engageret instruktør. Vi fik afprøvet en ny træningsform - GROOVE - dog ikke med den forventede succes, så det 

blev stoppet igen efter 3 mdr. prøveperiode. Springgymnastikken er i udvikling, og vi nåede op på 40 glade 

springgymnaster i alderen 5-15 år. Vi takker i samme omgang de unge energiske hjælpe instruktører, (Sara, Maja, 

Rasmus og Lasse) som har stor andel i, at træningen kan gennemføres, når der er så mange børn.  

 

På Gymnastikudvalget vegne 

 

Stefanie Petersen 

 


